

## من نحن

تأسس " مصنع بولان" لصناعة الحديد بمدينة الرياض عام ٢٠٠٥ م على مساحة قدرها ١٠٠٠ متأسس " مصنع بولان الصناعة الحديد بمدينة الرياض عام ٢٠٠٥ م على مساحة قدره ٢٠,٠٠٠,٠٠٠ مليون ريال ســـعـودى متخصصاً بإنتاج جميع القطاعــات الحديدية مثل :

### IBEAM, U CHANNEL, EQUAL ANGLE

بمقاسات مختلفة ، كانت الطاقة الاستيعابية في المرحلة الاولى إلى ٢٠,٠٠٠ طن سنوياً و زادت في عامين إلى ٤٨,٠٠٠ طن سنوياً ، ومخطط زيادتها في المرحلة الثالثة ٢٠,٠٠٠اطن سنوياً

Established the "Bolan Factory" for steel industry in Riyadh in 2005, in area of 11000 square meters with a capital of SR 20,000,000 million. The factory produces all steel sectors such as:

#### IBEAM, U CHANNEL, EQUAL ANGLE

In different sizes, the annual capacity in the first stage was 20,000 tons per yearly and increased In years to 48,000 tons per year, and planned to increase in the third 100,000 tons per year





# شركاؤنا

يعتمد مصنع بولان على موردين للمواد الخام المحليين الذين يمتازون بتوريد المواد الخام المطابقة للمواصفات العالمية كما أنه جاري إنشاء فرع مصنع لإنتاج البيليت بأعلى جودة لتحقيق التكامل.

The Bolan factory is based on suppliers of local raw materials who have the advantage of supplying raw materials conforming to the international specifications.





# الكادر البشري

يعمل بمصنع بولان للحديد فى المرحلة الاولى ١٠٠ موظف وفنى وعامل ويضم خبرات وكفاءات مميزة فى صناعة الحديد كما يضم قسم للبحوث والتصميم والتطوير وقد تم تدريبهم داخليا وخارجيا حيث يعتمد المصنع على ابنائه فى أي مرحلة للتطوير ، وسيتم زيادتهم إلى ٢٠٠ مع إستكمال إنشاء فرع الصهر

In the first phase, Bolan Steel Factory employs 100 employees, engineers and administrators. It includes expertise and competencies in the iron industry. It also includes a research, design and development department that has been trained internally and externally. The factory relies on its sons at any stage of development.





# التصدير

ويفخر مصنع بولان بمنافسة كبرى الشركات العالمية في صناعة الحديد معتمد على الجودة والنوعية واستخدام التقنيات وتطويرها باستمرار باللضافة الى اللسعار التنافسية وبالرغم من النمو الكبير والمتصاعد في الطلب المحلي على المنتجات الحديدية تمكن مصنع بولان من الاستمرار بالتركيز على سياسة التصدير وذلك بالعمل على رفع الطاقة الانتاجية بشكل مستمر لتلبية وتغطية السوق المحلي والاسواق الخارجية ويقوم مصنع بولان بتطوير الخطط التسويقية بغية الوصول الى المزيد من الاسواق المجاورة بقدرة تنافسية عالية من خلال الجودة والنوعية للمنتجات

The Bolan plant is proud to compete with the world's leading companies in the iron industry based on quality and quality, the use and continuous development of technology, competitive prices. Despite the large and growing growth in domestic demand for steel products, the Bolan plant continues to focus on export policy by continuously increasing production capacity To meet and cover the local market and foreign markets and the Bolan plant to develop marketing plans in order to reach more neighboring markets with high competitiveness through the quality and quality of products





### المدف

يقـوم مصنع بـولان للحديـد بتلبيـة وتوريـد احتياجـات المصانـع وشـركات المقـاولات وشـركات الانشـاءات المعدنيـة مـن القطاعـات الحديديـة المختلفـة والتـــى تتميـز بمطابقتهـا بالقياســات والمواصفات العالمية

Bolan Steel Factory meets and supplies the needs of factories, contracting companies and metal construction companies of various steel sectors, which are conforming to international standards and specifications









ينتج " مصنع بولان" القطاعات الحديدية بجميع انواعها و مقاساتها كمنتجات نمطية و خاصة حسب الطلب وذلك لاستخدامها في الانشاءات المعدنية و البيوت الجاهزة و الاغراض الصناعية

"Bolan Steel" produces all kinds of steel products and sizes as special products and standard on demand to be used in the construction of metal, prefabricated houses and industrial purposes





## من نحن

تأسس " مصنع بولان" لصناعة الحديد بمدينة الرياض عام ٢٠٠٥ م على مساحة قدرها ١٠٠٠ متر مربع وبرأس مال قدره ٢٠,٠٠٠,٠٠٠ مليون ريال ســـعـودى متخصصاً بإنتاج جميع القطاعـات الحديدية مثل :

### IBEAM, U CHANNEL, EQUAL ANGLE

بمقاسات مختلفة ، كانت الطاقة الاستيعابية في المرحلة الاولى إلى ٢٠,٠٠٠ طن سنوياً و زادت في عامين إلى ٤٨,٠٠٠ طن سنوياً ، ومخطط زيادتها في المرحلة الثالثة ٢٠,٠٠٠اطن سنوياً

Established the "Bolan Factory" for steel industry in Riyadh in 2005, in area of 11000 square meters with a capital of SR 20,000,000 million. The factory produces all steel sectors such as:

### IBEAM, U CHANNEL, EQUAL ANGLE

In different sizes, the annual capacity in the first stage was 20,000 tons per yearly and increased In years to 48,000 tons per year, and planned to increase in the third 100,000 tons per year





